
 

Szervusztok! 

   Amint néhány napja jeleztem részt vettem az SKR évi közgyűlésén május 
23-án, amiről rövid beszámolót is küldtem. Érintőlegesen de elhangzott 
néhány szó a törvényjavaslatról is: több felekezet pontatlanságokat, 
ellentmondásos fogalmazásokat észleltek; mások javasolták, hogy állítsák 
meg a felekezetek külföldről érkező anyagi támogatásait; ne lehessen újabb 
egyházi iskolákat felállítani.  Az SKR nem tárgyalta és vitatta meg ezeket. 
Hogy milyen állásfoglalása lesz és az állásfoglalása befolyásolja-e a 
törvényjavaslatot vagy sem, nem lehet tudni. A kormány viszont foglalkozik a 
témával, mellékeltem a mai újságból egy cikket, ami ezzel a témával 
foglalkozik. 

   A gyűlés végén nagy meglepetés ért, az SKR főtitkára, Sofia Camnerin 
megköszönte az SKR vezetőségében betöltött szerepemet és a plénum előtt 
átadott egy nagy formátumú gyertyát egy hosszú kézfogás kíséretében. Hogy 
mit mondott ezalatt nekem nem értettem mert közben a résztvevők nagy 
tapssal nyugtázták az eseményt. A gyertyának sok szimbolikája van, de én 
úgy értelmeztem, hogy a köszönet, habár a nevemre szólt, de egyúttal a 
SMAPEK szerepének az evangélium hirdetésében kifejtett tevékenységének 
az elismerése is, ezért úgy tervezem, hogy egy ünnepélyes alkalommal ezt a 
gyertyát a Tångagärde gyülekezeti otthonunkban helyezem el. A mandátumon 
ugyan már a tavaly lejárt, de ez volt az első ünnepélyes alkalom a munkám 
megköszönésére. A megbízatásom alatt három kisebb egyházat képviseltem a 
vezetőségben: Az Észt és Lett Evangélikus egyházat és a SMAPEK-et. 
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